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Een paar weken geleden stond in de Stentor een interview met wethouder Von Martels over de 
aanpak van laaggeletterdheid in de gemeente. De wethouder gaf in het interview aan dat het de 
gemeente niet lukt om de doelgroep te vinden. Hij deed vervolgens de suggestie dat hij huisartsen op 
cursus wil sturen om laaggeletterdheid bij patiënten sneller te herkennen.

We hebben hierover de volgende vragen aan de wethouder:

1. Klopt het dat u huisartsen hiervoor op cursus wil sturen?
2. Zo ja, welke overwegingen spelen voor u hierbij een rol om de huisartsen hiervoor in te 

zetten?
3. Waarom lukt het u niet om de doelgroep te vinden? En welke maatregelen gaat u zelf nemen 

om de doelgroep beter in beeld te krijgen?
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